
 

 

TANGSØ SKOLE/ SKOLEBESTYRELSEN 

Brogade 67, 7660 Bækmarksbro  ●  www.tangsø-skole.dk  ●  tangsoe.skole@lemvig.dk  ●  +45 9663 1697 

referat:  
Skolebestyrelsesmøde 

Dato/tid: Tirsdag den 
14.6.2022 kl. 17:30-21:00 
Mødet afholdes i 
personalerummet  

Referent: Lenette Trier 
Ordstyrer: Kristoffer Hald 

 

 
Tilstede: Inge, Christina (sup), Monika, Christina, Mikkeline, Lenette, Susanne, Peter, Jonas, Lea (sup), Kim Verner, Anja, Kristoffer, 
David    

Afbud: Helle, Ida, Tina 

Fraværende:  

Dagsorden: 

 
Sagstekst: 

VELKOMMEN TIL BÅDE NUVÆRENDE OG KOMMENDE BESTYRELSESMEDLEMMER  
OG TIL KOMMENDE SUPPLEANTER 

VI SLUTTER MØDET AF MED SOMMERFROKOST 

1 Godkendelse af referat fra den 31.5.2022  

Referat Godkendt  

2 
Orientering fra formand, skoleleder, 
personale og elevråd 

• Formand:  
o Tilmelding til workshop om bosætningen i Lemvig 

Kommune 

• Skoleleder:  
o Nyt vedr. næste skoleår 
o Nyansættelser 

• Personale: 

• Elevråd:   
 

Referat 

Formand: der er tilmeldt 4 personer til mødet om bosætning i morgen aften. 
 
Skoleleder: Ingen ret til personaleindblik, men i personalesammensætningen. 8 ansøger til den stilling, som skolen 
lige har fået besat. 4 kaldt til samtale – 3 kom, og stillingen er besat af en kendt vikar. 
Stillingen delt i 2, da tysk, dansk og håndværk/design er svær at besætte med en person. 
Det ser ligedan ud i hele kommunen, og det er bekymrende at der ikke er flere lærere ledige. 
Nye ringetider, fra 8.15-8.30 fordybelsesbånd/fælles morgensamling, 8.30-9.15 1. lektion. 9.30-10.15 2. lektion, 
10.20- 11.05 3. lektion, 11.15-12.00 4. lektion, 12.00-12.40 middagspause, 12.40-13.25 5 lektion, 13.30-14.15 6 
lektion, 14.30-15.15 7 lektion. 
3 tidlige dage til indskolingen, som har fri kl. 13.25 mandag, onsdag og fredag. 
Skemalægning færdige med små justeringer. 
Bestyrelsen må se klasseskemaer, men børnene får først skema tidligst næste mandag. 
Afslutning med 8.kl. onsdag i næste uge er der translokation fra 17.00-19.00 med elever og forældre fra 8.klasse. 
SUM: Helle P får 3 lektioner pr. uge til supermatematik. 
Frirum kommer til at ligge om fredagen. 
Der er skemalagt 1 lektion om ugen til årgangsteams med klasselæreren og en faglærer, hvor det handler om 
klassens trivsel. 
 
Der er indgået et samarbejde mellem KL, DLF og Skolelederforeningen – sammen om skolen. 
Der er en del udvalg som de forskellige parter alle er repræsenteret i 
Undervisningsministeriet skal lytte til ovenstående, inden man bare melder ud, hvad der skal ske med folkeskolen 
Bl.a. nationale test, som ændres pr. skoleår 26/27, indtil da vil der være overgangstest. 
Meddelelsesbog – samarbejdet mellem skole og hjem, men også elevplanen, som bliver afskaffet i dens 
nuværende form. IM har materialer, som skal læses af bestyrelsen, så bestyrelses også ved, hvilke tanker der er 
tænkt. Alle kommuner skal ind og tage stilling til hvilket system, der giver mening lokalt.   
 
Personale: intet 
Elevråd: intet  
 

3 
Endelig godkendelse af principper for 
vikardækning, antimobbeplan og 
sundhedspolitik. 

 

• IM gennemgår kort de ændringer der blev aftalt på sidste møde. 
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Vi udsætter principper for brug af 
mobiltelefon til næste skoleår. 

Referat 

Marianne har forsøgt at skille diverse politikker ad.  
Kost og sundhedspolitikker er blevet skilt ad som 2 særskilte politikker. 
Endelig godkendelse efter sommerferien, hvor politikker bliver lagt på hjemmesiden. 
Mobilpolitik: Kristoffer, Monika og Anja laver et udkast til første møde efter sommerferien.  
 

4 

Forberedelse til møde med direktør.  
Vi aftalte på sidste møde, at invitere 
direktøren til møde i starten af næste skoleår. 

 

• V. IM 

• Se venligst vedhæftede rapport 

Referat 

I Lemvig er der mange små velfungerende samfund med en skole i sin nærhed.  

Rapporten er drøftet. 

 

5 

Præsentation af skolebestyrelsens årshjul, 
samt en snak om hvad skolebestyrelsen har 
beskæftiget sig med i indeværende skoleår. 
Herudover en dialog om, hvad 
skolebestyrelsen kunne tænke sig at arbejde 
videre med i kommende skoleår. 

• V. Kristoffer og IM 
 

Referat 

Fase 1: Knud plejer at være med – da man gennemgået skolen ude og inde, så der kan prioriteres, hvad der skal indkøbes år for 
år. 
Forældremøder – 2 repræsentanter med på møde i de 9 klasser. 
En del tid med principper ved ad hoc udvalg – derefter gennemgås de på et møde og enten justeres eller godkendes. 
Fase 2: opfølgning på trivselsmåling, apv, osv.  
regnskab og budget 
Fase 3: nedsættelse af udvalg – hvis der mangles eller skal revideres noget. 
Søges penge fra tangsø fonden. Komme med indspark til hvad der kan søges penge til. 
Støtteforeningen kan også søge. 
Der er givet penge til hegn og penge til en tur ud af huset for hele skolen. 
regnskab og budget 
årsmøde planlægges 
Fase 4: skoleskema, regnskab og budget, §16d med nedsættelse af skoledagen, der skal laves en ansøgning 
Skolefesten – udlevering af mad 
Opfølgning på kommende skoleår 
Alle møder er med en let anretning 
IM sender kursusmaterialer videre til nye medlemmer. 
Køber 2 eksemplarer af skolebestyrelseshåndbogen – en til formanden og en til at gå på omgang. 
 
Hurtig brainstorm – hvad er vigtig at arbejde med i den kommende periode. 
Markedsføring af skolen  
Nyt hegn – gerne i stil af Aeros 
Beholde udskolingen – tilflytning/bosættelse 
Foreningslivet 
Datakilder – der mangler nuancer – fakta og ordentlighed skal direktøren mødes med 
Naturfagslokale? Det døde rum 
Beholde købmandsaftale -lave gode skolefester 
Beholde frirummet  
Inspirationstur for skolebestyrelsen 
Viden om hvorfor folk vælger denne skole til – og hvorfor skolen engang i mellem bliver valgt fra. (gennerelt) 
Personaletrivsel – så børnene trives. 
Spørgeskema?? –  SB skal finde konkrete indsatsområder 
Større samarbejde medlem skole og børnehave 
Skolekoncert – skal være i skoletiden. 
Mobiltelefoner -mobilfri…… 
Fremme andre interesser end fodbold og håndbold. 

 

6 
Konstituering af kommende skolebestyrelse, 
samt fastsættelse af møderække til næste år. 

 

Referat 

Formand: Jonas 
Næstformand: Anja 
Hegnsformand: Monika 
1 suppleant: Christina 
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2:suppleant: Lea 
Møderækker – 30/8 - 27/9- 25/10 – 29/11 – 13/12 – 31/1 – 28/2 – 28/3 – 28/4 – 25/4 – 23/5 – 20/6 
   

7 Cykelstier  

Referat 

Borgerforeninger er gået sammen om et høringssvar til forslagsrunde 
Fælleshøringssvar –samme svar vil blive sendt igen, til næste runde. Man vil gerne have opbakning til det kompromis som er 
indgået – Jonas vil gerne have den på Aula, uden at folk skal føle sig forpligtet til at støtte den. Hver borgerforening har lavet et 
svar, og derud fra er der lavet en fælles. 
Kommunen skal lave en helt ny plan, da der er x-antal millioner til cykelstier. 
Privat initiativ som bakker op om sogneforeningerne. 
Opslag på aula – en gruppe borgere som vil håbe der er opbakning til borgerforeningernes forslag, hvor man kan skrive under på 
støtten?? 
Kan kommes på lokale foreninger – IM undersøger det juridiske i morgen, da det er en underskriftsindsamling. 

8 Sommerfrokost  

Referat  

 
 

Husk afbud til skolens kontor senest på dagen kl. 12:00 


